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Verslag Algemene LedenVergadering 9 dec 2019 

Aanwezig: 20 leden (vlgs presentielijst) en als bestuursleden 

P. Boxum (penningmeester), S. vd Heide (plv voorzitter), A. Koers 

(secretaris) en H. Venhuizen (bestuurslid Jeugd) 

 

1. Opening 

Om 20.00 uur opent S. vd Heide de vergadering en constateert een verdubbeling van 
de opkomst tov vorig jaar. Hij verzoekt de aanwezigen de presentielijst te tekenen en 

de financiële stukken na afloop van de vergadering te laten liggen. 

 

2. Ingekomen stukken / mededelingen 

Afmeldingen zijn ontvangen van Voorzitter H. Schoenmaker, Y. Grimme, C. Prins, J. 

Venema, G. v Wakeren. De plv voorzitter geeft in een korte toelichting het ziektebeeld 
van de voorzitter aan. Van kascommissielid J. Venema is een brief ontvangen met 

uitleg dat hij vanwege te late aanlevering van de stukken niet in de gelegenheid is de 

de leden van de ALV te adviseren het bestuur decharge te verlenen voor het financiële 

beleid en de daar bijhorende stukken. De plv voorzitter geeft aan dat agendapunt 5b 

(Verslag kascommissie) vervalt en nieuw moment voor dit punt zal worden 

georganiseerd. 

 
3. Verslag ALV 21-01-2019 

De plv voorzitter stelt per pagina de vraag of er vragen dan wel op-/ of aanmerkingen 

zijn. Dat is niet het geval en stelt het verslag vast met dank aan de secretaris. 
 
4.  Jaarverslag 2018-2019 

De inleiding van het jaarverslag geeft volgens de plv voorzitter aan dat we toch wel in  

‘zwaar weer’  zitten wat betreft de seniorenteams, de openstaande (bestuurlijke) 

vacatures maar vooral ook de financiële situatie met opnieuw rode cijfers is toch wel 
zorgwekkend. Sterk punt is nog steeds de uitstraling van ons sportpark, met 

regelmaat krijgen we hier complimenten over.  

  

Het bestuur heeft al een aantal jaren geen volledige bezetting. 

De plv voorzitter geeft aan dat we misschien terug moeten naar 5 bestuursleden en 

meer moeten inzetten op het vormen van commissies. 
Dhr. A Evenhuis adviseert toch vooral het bestuur op een 7 tal te houden.  

 

De onderwerpen in het jaarverslag worden waar nodig per onderwerp door de 

bestuursleden toegelicht. De secretaris geeft aan dat Sportlink van ledenadministratie 

is veranderd in een bedrijfssysteem voor sportverenigingen en functioneel gezien 

breder kan worden ingezet dan nu het geval is. S vd Heide geeft aan dat het 

seniorenvoetbal al jaren in een dalende lijn zit. Het is improviseren om 2 teams op de 
been te houden. Een nieuwe trend lijkt het vrijdagavond voetbal te worden.  

Uiteraard wil ook het bestuur weer graag een zondag, dan wel een zaterdag 1e .  

Dhr. A. Evenhuis geeft hierbij aan dat hij van de KNVB heeft gehoord dat voor het 

laatste toestemming van de ALV nodig is. Dit zal worden nagevraagd. 

 

Bestuurlid jeugdzaken Harry Venhuizen licht het onderwerp van het  jeugdvoetbal toe. 
In tegenstelling tot het seniorenvoetbal is een stabiele en kundige Jeugdcommissie in 

staat het jeugdvoetbal op peil te houden. De JC zet er op in om de ouders meer bij de 

club te betrekken om zo ook hulp van ouders als vrijwilliger te krijgen. Bezoekende 

teams geven aan het prettig te vinden hun wedstrijden bij ons te komen spelen, de 

sfeer is goed en de accommodatie ziet er verzorgd uit.   
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De nieuwe spelvormen van 6 tegen 6 en 8 tegen 8 dragen als opmaat naar 11 tegen 

11 ook bij aan het spelplezier. Ook zeker belangrijk zijn de jaarlijkse activiteiten die 

worden georganiseerd. Het voorbije seizoen is het ouder_kind toernooi als start van 

het nieuwe voetbalseizoen toegevoegd aan de bestaande activiteiten als Sinterklaas, 

Jeugdkamp en Jeugdtoernooi. Dit alles is zeker ook een reden voor de instroom van 

nieuwe jeugdleden. 

 
Ons jaarlijkse seizoenafsluiting heeft dit seizoen vanwege de rode cijfers in het 

seizoen 2017-2018  in een sterk afgeslankte vorm plaatsgevonden.  

Renato Deiana geeft aan dat het belangrijk is deze activiteit naar voren te halen 

omdat er in de 2e helft van juni ook diverse evenementen zijn. 

 

5. Financiële zaken 
a. Jaarrekening 2018-2019 

Penningmeester Paul Boxum geeft een presentatie van de financiële stukken. 

Alle aandacht gaat uit naar de 10 duizend in rode cijfers. 

Belangrijkste oorzaken zijn de gestegen trainers- en accommodatiekosten in 

combinatie met de daling aan sponsoring. 

Dhr H. Boerema signaleert dat de afschrijvingen niet juist zijn gepresenteerd 

De penningmeester zegt toe dit te corrigeren, het negatieve resultaat wordt er niet 
anders van.  

De vergadering geeft duidelijk het signaal af dat er moet worden ingegrepen in de 

kosten en met worden ingezet op het verhogen van de inkomsten. Wat betreft de 

kosten voor trainers wordt door de plv voorzitter opgemerkt dat de verwachtingen aan 

jeugdtrainingen hoog zijn hetgeen ook tot hogere kosten voor trainers leidt. 

 
b. Verslag kascommissie 

Zoals onder agendapunt 2 vermeld beschikte  de kascommissie te laat over de 

financiële stukken om tijdig verslag te doen. Na het uitbrengen van het verslag zal 

een vervolg vergadering worden georganiseerd. 

 

c. Begroting 2019- 2020 
De begroting met kosten en opbrengstkant dat in evenwicht is wordt gepresenteerd.  

Het vaststellen vindt plaats in samenhang met de afronding van kascontrole en de 

vaststelling van de contributie per  1 jan 2020. 

 

d. Contributieoverzicht. 

De penningmeester laat het contributieoverzicht zien met een indexering van 2%. 

De consumentindexering over 2019 is nog niet bekend maar zal rond de 2% liggen. 
Deze verhoging zal niet veel soelaas bieden in het financiële resultaat, een extra 

verhoging moet niet worden uitgesloten. 

 

6. Verkiezing bestuursleden 

Secretaris Albert Koers is aftredend en niet in deze post herkiesbaar. Er zijn geen 

kandidaten zodat deze  post als vacature open blijft. 
In de vacature van Algemeen bestuurslid stelt het bestuur voor Albert Koers te 

benoemen die daarnaast voorlopig als interim secretaris zal optreden. 

De vergadering gaat unaniem akkoord. 

Aftredend per 30 juni is penningmeester Paul Boxum. Het bestuur stelt voor Douwe 

Moorlag per direct als algemeen bestuurslid te benoemen en hem per 1 juli 2020 als 

penningmeester te benoemen. Douwe Moorlag stelt zich aan de vergadering voor. 

De vergadering gaat ook met deze benoeming unaniem akkoord. 
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7. Verkiezing kascommissie. 

Jan Venema is aftredend en niet herkiesbaar.. 

Er heeft zich geen kandidaat gemeld en ook uit de ALV komt geen kandidaat. 

De periode tot de vervolg vergadering zal worden benut om een kandidaat te 

vinden. 

 
8. Rondvraag 

D. Eising: Wil zich beschikbaar stellen voor de organisatie van activiteiten voor 
senioren. Antwoord: De plv voorzitter omarmt direct zijn beschikbaarheid. 

H. Evenhuis vraagt of er komend seizoen weer een 1e elftal komt 

Antwoord: H. Venhuizen geeft aan dat de intentie er wel is, waarbij het niet van 

belang is of dit een zaterdag dan wel zondagteam zal zijn. Punt is wel dat er 

voldoende spelers beschikbaar moeten zijn en dat is op dit moment niet het geval. 

Er zijn gesprekken gaande om te kijken of jeugdleden uit de O19willen instappen. 

Er zal binnenkort een ledenwerfactie worden gehouden dmv een huis aan huis flyer. 
Andere vraag van H. Evenhuis is of de vele witte reclameborden met het wegvallen 

van het 1e elftal te maken heeft. 

Antwoord: Secretaris Albert Koers geeft aan dat dit niet zo is, de opzeggingen 

stammen vooral uit de ‘crisis’ jaren. Omdat er al langere tijd een vacature is op dit 

onderwerp maar door de grotere rol van Social Media in de reclame komen er weinig 

nieuwe borden bij.  
J. Keizer vraagt of er ook een voorziening is voor groot onderhoud. 

Antwoord: De penningmeester Paul Boxum geeft aan dat er inderdaad een 

voorziening is. Door de afwezigheid van een bestuurslid die zich met de accommodatie 

bezig houdt is er weinig activiteit.  

H. Boerema vraagt of ook de O17 wordt meegenomen in het samenstellen van een 1 

elftal. Antwoord van dhr. H. Venhuizen is dat dit het geval is, ze moeten wel willen.  
C Hoek geeft aan de activiteit van het 60+ voetbal in het jaarverslag te missen. 

Geeft met een knipoog aan dat nieuwe instroom wel is in te passen.  

De plv voorzitter geeft als antwoord dat hij na zijn pensionering zeker zal aansluiten. 

A Evenhuis geeft aan dat een ALV besluit nodig is om met een zaterdag 1e te starten. 

Het bestuur geeft aan dit te betwijfelen maar zal dit checken. 

A. Evenhuis vraagt verder aandacht voor de privacy van beeldopnames ingeval de 

club met een belangstellende partij in zee gaat. De secretaris antwoord dat er zeker al 
offertes van patijen zijn ontvangen maar wij (nog) geen behoefte om 

wedstrijdbeelden te willen vertonen.  

R. Deiana geeft aan dat van zijn dochter heeft gehoord dat W. Siccama als trainer van 

het damesteam gaat stoppen. Het damesteam wil ook volgend seizoen graag een 

trainer. De plv voorzitter geeft aan dit mee te nemen in de voorbereidingacties voor 

het volgend seizoen. Hij geeft aan zelf als leider van het 2e te zullen stoppen vooral 
vanwege  het afzeggedrag van een aantal spelers. De plv. voorzitter geeft aan met 

hem in gesprek te gaan, wil hem graag behouden. Als volgende punt vraagt hij 

aandacht voor de PubQuiz op 20 december. Dit soort activiteiten zijn van groot belang 

voor de binding met en sfeer bij de club, ook al zou dit financieel weinig opleveren. 

 

9. Sluiting 

Onder dankzegging voor de aanwezigheid en inbreng sluit de plv voorzitter de 
vergadering en geeft aan dat er een barrondje wordt aangeboden. 

 

 

 


